



Le texte Français suit

Team Canada on Podium at Pan Am Championships

WINNIPEG, MB, April 21, 2019 - Team Canada is coming home from the Pan American Racquetball Championships with silver and bronze medal wins in doubles. The championships were held in Barranquilla, Colombia from April 13 to 20, 2019.

Coby Iwaasa of Lethbridge and Samuel Murray from Baie-Comeau won silver in the Men's Doubles event. In Saturday's final, the 7th seeded Canadian team faced Roland Keller and Conrado Moscoso from Bolivia, who were the 4th seeded team. Iwaasa and Murray dominated the first game of the match, winning 15-2, but the Bolivian team took control in the second game early on. The Canadians fought their way back but ended up losing 15-9. Keller and Moscoso took that momentum into the tie-breaker winning 11-2.

Danielle Drury of Saskatoon and Jennifer Saunders of Winnipeg, who were seeded 11th in the elimination draw came very close to advancing to the final but had a tough loss in their semi-final against 2nd seeded Cristina Amaya and Adriana Riveros of Colombia, 13-15, 15-3, 11-8. The Canadian team ended the tournament with a bronze medal win.

Results from the Pan Am Championships will be used to determine the number of athletes each nation can send to the 2019 Pan Am Games as well as seeding for the tournament.

Links to the draws, results and match videos can be found on the [International Racquetball Federation](#) website.





Danielle Drury



Jen Saunders



Coby Iwaasa



Samuel Murray

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our [website](#).

Media Contact:

Jan Hanson
Director of Communications and Marketing
Racquetball Canada Board of Directors
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

***Le Canada monte sur le podium au
Championnat panaméricain de racquetball***

WINNIPEG, MB, le 21 avril 2019 - Équipe Canada va revenir du Championnat panaméricain de racquetball avec une médaille d'argent et une médaille de bronze, remportées dans les épreuves de double. Ce Championnat se déroulait du 13 au 20 avril 2019 à Barranquia, en Colombie.

Coby Iwaasa, de Lethbridge, et Samuel Murray, de Baie-Comeau, ont remporté la médaille d'argent au double masculin. Iwaasa et Murray, classés 7^etête de série, ont affronté Conrado Moscoso and Roland Keller, classés 4^etête de séries, en finale samedi. Iwaasa et Murray ont dominé la première manche, l'emportant sur la marque de 15 à 1, mais l'équipe du Bolivia a pris le contrôle de la partie dès le début de la seconde manche. Et malgré un retour à la marque, nos Canadiens se sont inclinés 8 à 15. Et Moscoso and Keller ont conservé ce momentum dans la manche décisive, la remportant 11 à 3.

Danielle Drury, de Saskatoon, et Jennifer Saunders, de Winnipeg, étaient classées 11^eà l'issue de la ronde préliminaire, sont passées proches de se qualifier pour la finale, alors qu'elles se sont inclinées en demi-finale devant la paire colombienne classée deuxième tête de série, composée de Cristina Amaya et Adriana Riveros, sur la marque très serrée de 13 à 15, 15 à 3 et 11 à 8. Nos représentantes ont ensuite remporté le match pour l'attribution de la médaille de bronze.

Le nombre d'athlètes désignés pour les Jeux panaméricains de 2019, ainsi que l'établissement des têtes de série pour ces Jeux, dépendent des résultats de ce Championnat panaméricain.

On peut trouver des liens vers les résultats, les tirages et la webdiffusion sur le site de la Fédération internationale de racquetball à l'adresse suivante :

de la Fédération internationale de racquetball à l'adresse suivante :
www.internationalracquetball.com.



Danielle Drury



Jen Saunders



Coby Iwaasa



Samuel Murray

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, [visitez le site](#).

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson
directrice des communications et du marketing
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscomm.ca | 306-502-4422

Join My Mailing List

